
Enkel fråga 
2019-01-29 
 
 
 
 
Enkel fråga ställd till kommunalråd Börje Hed 

Under föregående mandatperiod gjordes en historisk satsning av Socialdemokraterna och 
Miljöpartiet de gröna på att återuppliva och vitalisera Folkparken. En satsning som Börje Hed 
och hans partikollegor i FörNyaLund (FNL) ställde sig bakom. Det har möjliggjort att Teater 
Sagohuset kunde sätta upp ”Sjätte kontinenten” i oktober 2017 och nu bedriver Kulturskolan 
verksamheter där. Detta är bara början på de planer som finns inom kultur- och 
fritidsnämnden. Detta till trots så har frågan om Folkparkens framtid åter kommit upp på den 
politiska dagordningen i samband med att Länsstyrelsen vill byggnadsminnesmärka 
Folkparkshuset och den omliggande parken. På detta har det styre som FNL ingår i, och Börje 
Hed är kulturansvarigt kommunalråd i, nu öppnat upp för att riva Folkparkshuset. 

• Kommer Börje Hed och FNL fortsatt verkar för att fullgöra kommunfullmäktiges 
beslut att skapa ett kulturhus i Folkparken och Folkparkshuset? 

• Kommer Börje Hed och FNL arbeta för att säkerställa att Folkparken och 
Folkparkshuset inte kommer att rivas? 
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